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MØDE: Bestyrelsesmøde 

 

DATO: torsdag 4. maj 2023 

 

TIDSPUNKT: 18:30 

 

 

REFERENT: Michael Ryding 

 

DELTAGERE: Michael Ryding 

 Marcus Gøgsig 

 Morten Olsen 

 Morten Møller Christensen 

 Ronny Budal 

 Lars Jørgensen 

 

AFBUD: - 

 

 

NÆSTE MØDE: - 

 

DATO: - 

 

TIDSPUNKT: - 

 

 

BILAG: -  
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Dagsorden 

 

 

• Træning / stævner / holdkamp næste sæson 

• Generalforsamling 

• Økonomi 

• Kommende arrangementer 

• Eventuelt 
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Træning / stævner / holdkamp næste sæson 

Træning, senior 

Vi ønsker at fortsætte med seniortræning. Ronny snakker med Morten for at lave 

en plan over træning. 

Vi kan evt. få én af ungdomstrænerne til at supplere Morten de dage, han ikke kan 

stå for seniortræning.  

 

Træning, elite og ungdom 

Vi skal lægge en plan for ungdomstræning til næste sæson. 

Der er et ønske om at få et lag mere på elitetræningen mellem de allerbedste og 

dem på Ungdom A-holdet. 

 

Vi skal drøfte en fælles plan i Vestegnen-regi, så træningsplanen går op for begge 

klubber. 

 

Træning i sommerferien 

Vi regner med at der er træning de første to uger og sidste to uger af sommerferi-

en. Vi holder lukket ca. to uger. 

 

Trænerhjælp til Albertslund IF 

AIF har udfordringer med at holde gang i ungdomsafdelingen. De spørger, om vi 

kan undvære en trænerressource. Muligvis én gang om ugen. 

Vi undersøger med vores trænere. 

Der er måske mulighed for at hente økonomi i Vækstteamet. 

 

Holdkamp, senior 

Vi planlægger at have hold i Serie 1, Serie 2, Serie 3 og to hold i Serie 4. 

Vi har fået en forespørgsel fra Bordtennisklubben Idrættens Hus, der ønsker at 

flytte deres hold til Brøndby BC. 

For at gøre plads til alle seriehold overvejer vi at spille Serie 1 på hjemmebane om 

fredagen. 
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Elite 

Der skal styr på divisionsholdene. Allan er med til at sætte holdene. 

 

Vi skal til flere udenlandske stævner i næste sæson. 

Det primære fokus er Sweden Tour. 

Derudover skal nogle spillere også til ETTU-stævner. Det kræver deltagelse af 

spillere fra andre klubber, da man spiller på hold bestående af to drenge og to pi-

ger. Vi skal koordinere med andre klubber. 

 

Vi skal holde et møde i Vestegnen, hvor vi planlægger udlandsture og kigger på 

kalender. 

 

 

Generalforsamling 

Alle i bestyrelsen genopstiller bortset fra Mads Lund Petersen. 

Vi prøver at finde en suppleant. 

 

Morten Lærkedal har sagt ja til at være dirigent. 

 

Bestyrelsen stiller forslag til vedtægtsændringer baseret på et gennemsyn af DGI. 

 

Bestyrelsen stiller forslag til ændrede kontingentsatser: 

• 2000 kr. pr. sæson for elite 

o Skal dække øgede trænerudgifter 

• 350 kr. pr. sæson for 60+ 

o Klubben betaler for alle arrangementer 

 

Bestyrelsen foreslår at udnævne Per Madsen til æresmedlem. 

 

 

Vi påtænker at invitere interesserede ungdomsmedlemmer til det første bestyrel-

sesmøde i den kommende sæson. 
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Økonomi 

Udlandsture 

Der bliver pålagt et gebyr på 50 kr. pr. dag pr. spiller, når vi er på ture uden for 

Sjælland. 

Gebyret skal dække udgifter til trænere og administration. 

 

Der skal også være økonomi til at give tilskud til nogle af de elitespillere, som er 

mest ude og spille i udlandet. Det er vigtigt for spillerens udvikling og for klub-

ben. 

 

Trænergodtgørelse 

Det skal være mere attraktivt at tage med som coach på ture. 

Derfor sættes trænergodtgørelsen væsentligt op for den kommende sæson. 

Der skelnes mellem stævner/holdkampe på Sjælland og uden for Sjælland (over 

Storebæltsbroen eller Øresundsbroen). 

 

Regnskab 

Årets resultat bliver et underskud på ca. 6000 kr. 

 

Vi budgetterer med nogenlunde samme underskud for sæsonen 2023/2024. 

 

 

Kommende arrangementer 

DM Ungdom 6. og 7. maj i Virum 

Vi er ved at lægge en coachplan. Det virker til at der er mange til at hjælpe. 

 

Ungdomsstævne lørdag 13. maj i Brøndby 

Sæsonens ottende og sidste stævne. 

 

DT-slutspil 20. og 21. maj i Odense 

Vi har 5 hold i Vestegnen-regi, der har kvalificeret sig til slutspillet. 

Vi sender trænere af sted til alle hold. 

  



 
 MØDEREFERAT SIDE 6 AF 8 

 

Vestegnen Sommerstævne 10. og 11. juni 

Plakaten er sendt ud. 

Vi skal finde hjælpere til stævnet. 

 

Klubmesterskab lørdag 17. juni 

Vi har fået Stadionhal 1 til afvikling. 

Marcus og Michael kigger på program og indbydelse. 

 

Gustavs far, Jesper, har styr på bestilling af mad. 

 

Seniorafdelingen skal finde ud af, om de vil spille i den røde hal også og om de 

også vil spise frokost. 

 

Pigedag søndag 18. juni på Amager 

Der kommer snart en invitation fra BTDK. 

 

Åbent Hus for piger mandag 15. maj 

Kommunen har lavet opslag på Facebook og i avisen. 

Vi laver opslag på vores egne sociale medier og booster opslaget for at få større 

rækkevidde. 

 

Sommersjov 

Vi har tilmeldt os Sommersjov over fire dage i sommerferien. 

 

BTDK Årsmøde lørdag 3. juni 

Michael deltager. 

Morten Olsen overvejer at stille op til bestyrelsen. 
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Eventuelt 

Pige-/paraprojekt 

Vi ønsker at sætte et projekt ang. integration af pige- og paraspillere i gang i klub-

ben. Vi har ansøgt DIF/DGI om midler. 

Vi snakker også med Brøndby Kommune om projektet. 

 

Computeraften 

Der er efterspørgsel på en computeraften. 

Vi har ikke ressourcer pt. til at gennemføre det, men Hallen kan godt stille borde, 

stole, strøm mm. til rådighed. 

 

EM for hold, senior 

Bliver afholdt i Malmø i september. Vi prøver om vi kan få fyldt nogle biler op. 

 

Champions League finale, fodbold 

Sidste år lavede vi en fællesaften i klubben. I år ligger det samtidig med vores 

stævne. 

 

Kulturnat 

Vi er blevet tilbudt at deltage i Kulturnatten igen. Vi siger ja tak. 

 

Træningslejr i sommerferien 

Vi prøver at lave en opstartslejr igen i august måned. 

 

Skoleforløb 

Kommunen spørger efter foreninger, som er interesserede i at køre et skoleforløb. 

Vi er interesserede, da det kan give flere medlemmer. 

Greve har muligvis en senior, der kan hjælpe i skoletiden.  

 

Bordtennisevent i Kulturhuset Kernen 

Det nye kulturhus, Kernen, spørger om vi kan lave et bordtennisevent. 

Det er vi meget interesserede i, men vi har ikke ressourcer før sommerferien, da vi 

har aktiviteter næsten hver weekend. 

 

 

 



 
 MØDEREFERAT SIDE 8 AF 8 

 

Andre stævner 

Vi har stor interesse i at afvikle DM for Ungdom. Det er dog ikke sikkert, at vi 

kan få Brøndby Hallen to gange på en sæson. 

 

I forbindelse med vores projekt for paraspillere kunne det være interessant at af-

vikle et stævne for paraspillere i Brøndby Hallen. 

 

 

 

 


